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0s0.620.1Ł.2018

Pan Maciej Roszkowski

Radny Rady Miejskiej w Pruszkowie

W nawiązaniu do Pana interpelacji z dnia 28.12.2017r. dotyczącej budowy spalarni na terenie

Pruszkowa, uprzejmie informuję, że podtrrymuję swoje stanowisko wyrżone w piśmie znak:

0S0.620. 1,23.2017 z dnia l 0. l 0.201 7r.

Odnośnie pytania dotycącego informacji w zakresie wskazania aktualnego poziomu crdzysku

odpadów uzyskanego przez spółkę Miejski ZakładOczyszczania w Pruszkowie, informuję, co następuje.

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 13września 1996r. o utrzymaniu czystości i porzqdku w gminach

(Dz. U. z 20l7r., poz.I289) przedsiębiorca odbierający odpady komunalne od właścicieli nieruchłrmości

w danej gminie ma obowiązek ptzedłożenia prezydentowi póhocznego sprawozdania z zakresu gospodarki

odpadami komunalnymi. Podmiot odbierający odpady komunalne jest obowiązany zamieścić

w sPrawozdaniu informacje o osiągnięĘch poziomach recyklingu, przygotowania do ponownego użycia

i odzysku innymi metodami w ostatnim sprawozdaniu składanym za dany rok. Sprawozdania skła,Jane są

w terminach do końca miesiąca następującego po upływie póhocza, którego doĘczy tj. obecnie do 3l
StycZnia.

W związku zffi, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęło do urzędu drugie sprawozdanie firmy MZO,

nie posiadamy informacji o poziomie odzysku odpadów uryskanym przezww. spółkę w 2017r.

Po uzyskaniu przedmiotowych danych, zostaną one Panu przekazaneodrębnym pismem.

Otrrymają:

l. Pan Krzysźof Biskupski

Przewodnicący Rady Miejskiej w Pruszkowie

2. Wydziń Organizacyjno -Administracyjny wm.
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